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1. Godkendelse af referat 

Ad. 1 
Godkendt efter sidste møde 
Ingen bemærkninger til dagsorden 
 

2. Corona- status 
 

a. Restriktionerne lempes og betydningen for Kildebakken 

Ad. 2a 
Vi har planlægningsdag på skolen på lørdag. Alle personaler fremviser testresultat, så der er mulighed for at sidde i de 
nye team.  
Vi lemper ikke restriktionerne inden sommerferien i forhold til, om børnene kan gå på tværs af grupper. Det forventer 
vi bliver muligt i sommerferien i sfo/klub. 
Vi håber, at alt er normaliseret efter sommerferien.  
Arrangementerne for de ældste elever inden sommerferien afholder vi.  
Overgangsprojektet mellem dagtilbud og skole vil blive gennemført slut maj start juni.   
Bat kører som de gør indtil sommerferien. 
Tilbagemeldinger fra ”Årsfestugerne”: Forældrene kunne godt have ønsket sig at kunne følge mere med i 
Årsfesten, bl.a. via film. Det er blevet gjort forskelligt fra gruppe til gruppe. De ældste fortæller ikke så meget 
derhjemme, så fint med billeder der kunne vises hjemme. Det er svært at få det formidlet til forældrene. Dejligt at 
børnene var sammen på tværs af klasserne i teamet. Stor ros for tips en 13’er.  

 

3. Orientering fra skolen  

a. Børn 

i. Nye børn 

ii. Magtanvendelse 

iii. Fravær 

b. Personale 

i. Ansættelser af pædagoger og ergoterapeut 
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ii. Ansættelse af ny sekretær 

iii. Sygefravær 

iv. Voldsindberetninger 

c. Økonomi 

i. Status og budgetopfølgning 

ii. Varslet besparelser i budget 2022 

Ad. 3a  
Ny elev i 1. klasse, det går rigtig godt. Der kommer 6 elever i kommende 0. klasse. Vi forventer 63 elever (9 elever 
går). 
Ingen magtanvendelser. En indberetning på vold; elev til elev. 
Lidt fravær blandt eleverne. 
Ad. 3b 
To pædagogstillinger samt en ergoterapeutstilling slås op på fredag.  
Vi har ansat en ny sekretær, Hanne Kjøller, som kommer fra 10. klasseskolen.  
Vi har en pædagog, der går på pension til sommer. En lærer er lige vendt tilbage fra barsel. En pædagog vender tilbage 
fra barsel til sep., endnu en pædagog vender tilbage til februar. Vi har to medarbejdere, der er sygemeldt. 
Der er nogle få voldsindberetninger. 
Ad. 3c 
Lise orienterer om budget, forventet overskud, der skal bruges til personale, der fratræder. 
Udfordringen lige pt er budget 2022. Der er peget på, at alle skoler skal spare 3% af takstbeløbet, så vi kommer til at 
spare mest. 

 

4. Planlægningen af kommende skoleår 

Ad. 4  
Der har været afholdt en evaluering af/status på de eksisterende specialtilbud, 1 times interview, hvor Lise deltog. Der 
blev talt om målgrupper (gråzonebørn), ressourceteam og samarbejde mellem almen- og specialskoler. 
Vi etablerer til næste år tre team modsat fire team i år; mellemtrinnet kommer til at bestå af en 4. klasse, tre 5. 
klasser og en 6. klasse. De tilbydes alle svømning. Vi synes ikke, at vi kan forsvare at adskille 5. klasseeleverne i to 
team, derfor bliver teamet stort. Derudover har vi en indskolingsgruppe og en udskolingsgruppe. 
Planlægningsdag for personalet på lørdag. Vi melder klasser og personalefordeling ud til forældrene i juni. 

 

5. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 
 

a. Hvor mange kommer vi til at mangle, og hvorledes lægger vi en plan for rekruttering af 

nye medlemmer? 

b. Hvornår skal vi afholde valget (strategisk tidspunkt) 

Ad. 5a  
Søs og Terese fortsætter, de øvrige stopper. Vi mangler tre medlemmer og to suppleanter/suppleringsvalg. Vi mangler 
nogle repræsentanter fra mellemtrin og indskoling. De nuværende forældre i bestyrelsen skriver lidt om, hvordan det er 
at sidde i bestyrelsen – gør lidt reklame – og forsøger på den måde at få nye forældre til at melde sig. Melder tilbage til 
Lise senest sidste uge i maj. Forældrene vil prøve at gøre reklame for bestyrelsesarbejdet via Lykkeliga/Facebook. 
Ad. 5b 
Lise afventer en melding fra Sara i Administration og Rådgivning i forhold til tidspunkt. 
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6. Orientering fra formanden 

a. Nyt fra følgegruppen omkring Fælles Folkeskole Bornholm 

Ad. 6 
Charlotte orienterer om mødet i følgegruppen. Der blev fortalt lidt om FFB og kort orientering om de nye specialtilbud. 
Charlotte lagde vægt på forældreinddragelse og elevinddragelse.  
Ingen henvendelser fra forældre i øvrigt.  
Lise orienterer om FFB gruppen; Forældresamarbejde som vi står i spidsen for. Vi holdt et fysisk møde på GSH, 8 
deltagere. Søs supplerer med, at der blev drøftet rigtig mange ting. Næste møde tager vi udgangspunkt i, hvad vi hver 
især forstår ved trivsel, indflydelse og kommunikation. 

 

7. Orientering fra LEV 

Ad. 7 
Intet nyt fra LEV, Henrik er stoppet som formand.  
Vi ved ikke, om tilskuddet fra LEV til madklubben falder væk. Kildebakken vil støtte op omkring madklub i 
ungdomsskolen, så den kan fortsætte. 

 

8. Høringssager 

Ad. 8 
Ingen pt. 

 

9. Evt. 

Ad. 9 
Der bliver talt om udbud af taxakørsel. Vi må forvente, at det er nøje beskrevet, hvad opgaven med kørsel af vores 
elever indebærer. 
Der har været lidt udfordringer omkring taxakørslen, fordi der må være meget få børn i hver bil, det begrænser 
fleksibiliteten. Vi har fra skolen rigtig god kontakt til BAT.  

 

 


